



From 1 January 2023 onwards

# Garden Party Wedding Package

## Seaview Terrace and The Marquee

Uniquely elegant venues thoughtfully designed to put your guests at ease. Our sweeping panoramic ocean view, along with the venues' lush tropical gardens, sets the perfect space for your wedding.

### Bridal Amenities

- Complimentary hotel or flight ticket voucher valued at HK\$4,000 net or one night accommodation of Chinese Nuptial Ceremony Package at The Peninsula Hong Kong with special rate#
- Complimentary table cloth and table runner colour selection
- Specially-themed floral table decorations
- Three-tier mock wedding cake
- Tasting of the wedding menu for two persons
- House Champagne for the head table ( 2 bottles)
- Complimentary corkage of 1 bottle of wine or Champagne per 10 guests when joining any wine beverage package
- Complimentary invitation cards with location map (8 sets per 10 guests / excluding printing)
- Guest signature book and personalised table plan
- Complimentary parking facilities for all guests
- Complimentary use of in-house PA system and maximum four microphones
- A 56-seater coach for round trip transportation service from Admiralty to The Repulse Bay
- A dining voucher at the value of HK\$2,000 net at The Verandah or Spices at The Repulse Bay

Terms and conditions:

# Hotel room subject to the availability. Blackout dates apply.

- Minimum charge applies.
- All terms and conditions are subject to change without prior notice. Shall any dispute arise, the decision of The Repulse Bay will be final.



由 2023年1月1日開始

## 花園宴會帳篷婚宴套餐

### 影灣禮賓台及花園宴會帳篷

一場別具氣派的瑰麗宴會，就在雅緻的場地展開。一望無際的廣闊海景，加上清新的熱帶園林氣息，讓您的婚宴會更顯不凡。

### 喜筵優惠

- 港幣\$4,000 酒店住宿或機票禮券或以尊貴優惠價預訂香港半島酒店Chinese Nuptial Ceremony Package一晚<sup>#</sup>
- 桌布及顏色選擇
- 特色主題餐桌鮮花擺設
- 三層結婚蛋糕模型供拍攝用
- 二人試餐服務
- 主家席祝酒香檳（兩枝）
- 惠顧任何酒水套餐，每十位客人可免收一支自攜洋酒或香檳開瓶費
- 邀請卡及場地位置圖，每十位客人可獲贈八套（不包括印刷）
- 來賓留名冊及座位表編製
- 所有來賓免費泊車服務
- 擴音系統及麥克風四支
- 五十六座位旅遊巴士一部往來金鐘及淺水灣影灣園
- 露台餐廳或香辣軒港幣\$2,000餐飲禮券

#### 條款及細則：

- <sup>#</sup> 酒店客房視乎情況而定。限定日子不適用。
- 設有最低消費。
- 所有條款及細則如有更改，恕不另行通知。如有任何爭議，淺水灣影灣園保留最終決定權。